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„53.§ (1 )"A képviselő önkormányzati ügyben interpellációt a polgármesterhez, 
az alpolgármesterhez, és az ügyben hatáskörrel rendelkező bizottság elnökéhez 
intézhet. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az ~lláló neve: Tótl1 Imre önkonnányzati képviselő 

Az interpelláció tárgya: Mi ez, ha nem László Tamás újabb szemfényvesztése? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017. június 6. 

Az interpelláló aláírása: <}O(Í.,_ ~ 
1' 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2017. május 30. ! ~ 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Ú r! 

Sajnos, azt már megszoktuk, hogy Lász ló Tamásnak, a kerület volt 
polgármesterének, a ke rület jelenleg.i országgyűlési képviselőjének v iszonylag 
drága hobbija van, amit szeret közpénzből finanszírozni. Ez nem más, mint az 
általa megálmodott, de meg nem valósuló beruházások terveinek készítése. Az 
eddigi szemfényvesztő tervek, ahogy egy korábbi interpellációmban már 



jeleztem 610 millió forintj ába került a kerületben élőknek. A legújabbak 
azonban már az önkormányzat vagyonát is fenyegetik. 

Így van ez az ÉPK esetében is. Nézzük, mi történt az elmúlt hónapokban. A 
nagy tervező-mágus, László Tamás idén február 28-án szinte kikövetelte 
magának, hogy a testü let azonnal és sürgősséggel döntsön az 1. a 6. a 7. és a 16. 
számú az önkormányzat vagyonát képező épületek ingyenes állami tulajdonban 
adásáról, hiszen a kormány "mindjárt" arról dönt, hogy itt épüljön fel a Közép
és Kelet-európai Hagyományos Kína i Gyógyászati, Oktató- és Kutatóközpont. 
Február 28-án a Képviselő testület a Jegyző törvényességi észrevételei ellenére 
úgy döntött, hogy hisz László Tamásnak, és megadja neki a politikai támogatást 
ahhoz, amit kért. Úgy tűnik, hogy nagyot hibáztunk, László Tamás visszaélt a 
bizalommal. Úgy tű nik, hogy egy új abb szemfényvesztésnek esett áldozatul a 
kerület. Eltelt három hónap, és néma csönd, nem tudunk kormánydöntésrő l , az 
illetékes miniszter a témával kapcsolatban még egy országgyűlési képviselő 

írásos konkrét kérdéseire sem válaszol. Sőt, azóta volt kínai-magyar 
kormányközi egyeztetés Pekingben , de innen sem jöttek olyan hírek, hogy indul 
a fej lesztés. 

Ti sztelt Polgármester Úr! 

Kapott-e az Önkormányzat bármilyen visszajelzést arról, hogy mikor és m1 
történik az ÉPK területén? 
Kereste-e Önt László Tamás az óta, és bemutatta-e a kormány döntését aiTól, 
hogy mikor indul a Közép- és Kelet-európai Hagyományos Kínai Gyógyászati, 
Oktató- és Kutatóközpont építése az ÉPK területén? 
Tudott-e egyeztetni a mini sztériummal László Tamás segítségével arról, hogy 
milyen szükséges teendői vannak az önkormányzatnak? 

Várom megtisztelő válaszát. 

Budapest, 2017. május 30. 
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